
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-7/2023 

 
 

 

ZÁPISNICA 
zo 43. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 
 
Dátum a čas konania: 20.09.2023, od 09:00 hod. do 11:30 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
6. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
7. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
8. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
9. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
10. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

 
Branislav Tréger, člen SR FNPŠ  
 

Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ 
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ  
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 

- 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že SR FNPŠ je v zmysle 
článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR 
FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice koordinátorka procesov 
a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Zároveň predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval prítomných členov SR FNPŠ, že sa z účasti 
na zasadnutí SR FNPŠ ospravedlnil z pracovných dôvodov člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger. Ďalší členovia SR 
FNPŠ p. Miroslav Lažo a p. Michal Varmus sa pripoja k zasadnutiu neskôr a člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal 
o pripojenie k rokovaniu SR FNPŠ online prostredníctvom aplikácie ZOOM, vzhľadom k tomu, že sa pre pracovné 
povinnosti nemohol zúčastniť na zasadnutí SR FNPŠ prezenčne. 
 
Na úvod zasadnutia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že program k 43. zasadnutiu SR FNPŠ bol 
zaslaný všetkým členom SR FNPŠ v termíne sedem dní pred konaním zasadnutia s tým, že časť podkladov bola 
zasielaná dodatočne pred zasadnutím. Následne doplnil, že do konania zasadnutia SR FNPŠ mu neboli doručené 
žiadne návrhy na doplnenie alebo úpravu programu zasadnutia. Vzhľadom na skutočnosť, že od 15.06.2022 je 
účinný zákon č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) sa v zmysle 
novelizovaného znenia ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem 
zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu 
športu do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia 
príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu 
zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/7/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu 

na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
8. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 
9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Rôzne 

 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/7/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej 

rady Fondu na podporu športu 
5. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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2. VÝZNAMNÉ SÚŤAŽE ORGANIZOVANÉ NA ÚZEMÍ SR V ROKOCH 2024 A 2025 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo predsedovi DR FNPŠ 
a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, ktorý prítomných bližšie informoval 
ohľadom doručeného listu ministra MŠVVŠ SR p. Daniela Bútoru zo dňa 13.09.2023 doručenom Fondu na podporu 
športu dňa 18.09.2023 (ďalej len „list“). List sa týkal žiadosti Slovenského atletického zväzu (ďalej len „SAZ“) 
o podporu súvisiacu s financovaním Majstrovstiev Európy v atletike dorastencov v termíne 18.-21.07.2024 
v Banskej Bystrici a žiadosti Zväzu slovenského lyžovania (ďalej len „SZL“) o podporu súvisiacu s financovaním 
Svetového pohára žien v zjazdovom lyžovaní v termíne 20.-21.01.2024 v Jasnej, ako významných súťaží 
podľa § 15b zákona o fonde. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík 
uviedol, že o tejto veci informoval už na predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ. S dotknutými žiadateľmi prebehla 
následne komunikácia, aby predložili predpokladaný návrh rozpočtov, ktoré tvoria prílohu listu. V prípade 
významných podujatí, u ktorých je predpoklad, že by mohli vzniknúť nejaké výdavky ešte v roku 2024, figurujú aj 
predbežne odsúhlasené Majstrovstvá Európy vo futbale mužov do 21 rokov. Z uvedeného dôvodu bude potrebné 
vyžiadať si podklad aj vo vzťahu k tomuto podujatiu, keďže v zmysle prijatého uznesenia bol predložený návrh 
Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“) iba vo vzťahu 
ku kandidatúre na UEFA. Ďalej uviedol, že MŠVVŠ SR eviduje ešte jednu žiadosť o podporu významného 
podujatia, a to zo strany Slovenského stolnotenisového zväzu na rok 2025. Po oboznámení sa s predmetnou 
žiadosťou následne MŠVVŠ SR predloží bližšiu informáciu k významným podujatiam na rok 2025. Následne 
predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že by bolo vhodné zriadiť 
pracovnú skupinu, ktorá by sa venovala tejto oblasti ako už bolo spomenuté na poslednej SR FNPŠ. Dodal, že 
MŠVVŠ SR v spolupráci so Slovenským olympijským a športovým výborom (ďalej len „SOŠV“) spracovali spoločný 
návrh na posudzovanie takýchto žiadostí, avšak metodiku ohľadom podpory významných podujatí, ktoré budú 
spadať pod gesciu MŠVVŠ SR a aké pod Fond na podporu športu bude potrebné ešte dopracovať, čo vníma ako 
dôležitú úlohu do budúcna. Následne doplnil, že tejto úlohe by sa mohla začať venovať práve spomínaná pracovná 
skupina. Aktuálne MŠVVŠ SR filozoficky pristupuje k týmto žiadostiam tak, že po doručení žiadostí na MŠVVŠ SR, 
z nich na základe jednotlivých interných kritérií MŠVVŠ SR vyberú tie najvýznamnejšie. V prípade acyklických 
podujatí ako sú majstrovstvá sveta, majstrovstvá Európy alebo Svetový pohár, ktorý sa neorganizuje na Slovensku 
každý rok tak, z týchto vyberá MŠVVŠ SR približne 10 podujatí, ktoré podporí z vlastného rozpočtu MŠVVŠ SR 
v závislosti od výšky rozpočtu ako napríklad tohtoročné Majstrovstvá sveta v letnom biatlone v Osrblí alebo 
Majstrovstvá sveta v kanoistike. V budúcom roku to budú zatiaľ spomínané Majstrovstvá Európy v biatlone 
a ostatné významné podujatia na podporu postúpia na Fond na podporu športu. Na záver uviedol, že v prípade 
vytvorenia spomínanej pracovnej skupiny by bol rád, ak by jej členom bol aj zástupca MŠVVŠ SR, ktorý sa danej 
problematike venuje.  
 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a informoval sa ako MŠVVŠ SR pripomienkuje návrhy 
rozpočtov na významné podujatia predložené zo strany žiadateľov. Na uvedené odpovedal predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík s tým, že MŠVVŠ SR okrem porovnania rozpočtov 
v prípade obdobných podujatí sleduje aj jednotlivé benchmarky ako sú napr. suma výdavkov na oblečenie/osoba, 
na ubytovanie/osoba atď. Posúdia jednotlivé predložené rozpočty, či nejde o nadhodnotené položky a samozrejme 
z pohľadu oprávnenosti výdavkov, ktoré sa týkajú športovej činnosti a nie komerčnej a propagačnej. Samozrejme 
MŠVVŠ SR rovnako požaduje, aby boli zdokladované jednotlivé príjmy žiadateľa na dané podujatie, pričom často 
vzniká problém, že prijímateľ následne nevie tieto príjmy v istej fáze zdokladovať. Rovnako MŠVVŠ SR vyžaduje 
z akých iných zdrojov bude financované predmetné podujatie (samospráva, príspevok uznanému športu atď.). 
Následne podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi na to uviedol, že má vedomosť o spolupráci MŠVVŠ SR 
s inštitútom Slovakia Travel, s ktorým si vymieňajú potrebné informácie. Následne uviedol, že pre Fond na podporu 
športu bude dôležité žiadosti posúdiť, aby mali prehľad aké všetky príjmy žiadateľ má. Predseda DR FNPŠ a 
generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík doplnil, že v zmluve so žiadateľom uvádzajú 
ustanovenie, kde vyžadujú od prijímateľov povinnosť zabezpečiť, aby príjmy neprevýšili výdaje na podujatie, 
v opačnom prípade je rozdiel povinný vrátiť. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi na to opäť uviedol, že by 
v tomto prípade bolo na mieste, ak by MŠVVŠ SR bolo v tejto oblasti nápomocné. Na čo predseda DR FNPŠ a 
generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že samozrejme vedia poskytnúť potrebnú 
súčinnosť, prípadne vzory zmlúv a podklady v tejto oblasti.  
 
O slovo k tomuto bodu požiadal aj člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že z praktického hľadiska by bolo 
vhodné určiť zloženie pracovnej skupiny, a to s ohľadom na blížiaci sa termín najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ. 
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Uvedené podporil aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík s doplnením, 
že kto by mal navrhovať členov pracovnej skupiny. Na uvedené zareagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
a poznamenal, že pravdepodobne nie je veľa ľudí, ktorí by sa k tejto téme vedeli relevantne vyjadriť a predniesol 
návrh prijať uznesenie, ktorým by sa SR FNPŠ zaviazala na najbližšom zasadnutí vykreovať členov pracovnej 
skupiny. Vychádzal z toho, že to mala byť odborná komisia, v ktorej predsedom má byť člen SR FNPŠ a aj keď to 
ešte nestihli odkomunikovať, tak nevie kto by teoreticky mohol zastávať túto pozíciu. Následne navrhol členom SR 
FNPŠ na najbližšie zasadnutie predložiť návrhy na obsadenie tejto pracovnej skupiny. Na uvedené reagoval člen 
SR FNPŠ p. Ivan Greguška s tým, že či už nebude neskoro to schvaľovať v októbri 2023 a navrhol podmienečne 
schváliť zloženie pracovnej skupiny už teraz, aby na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ už mali od nich nejaký výstup, 
keďže Svetový pohár v Jasnej je už v januári 2024. Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že 
celý proces podpory významných podujatí sa v rámci Fondu na podporu športu postupne rozbehne.  
 
Na základe uvedeného predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík podotkol, 
či by nebolo vhodné prijať uznesenie, aby členovia SR FNPŠ mohli predkladať návrhy na členov pracovnej skupiny. 
Na uvedené zareagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že v tomto nemajú jasno ani v rámci 
SOŠV, koho by navrhli do tejto pracovnej skupiny, aj keď už o tom posledné dni diskutovali. Navrhol však, aby si 
najskôr každý pripravil návrhy kandidátov na najbližšie zasadnutie. Každopádne bude mať pracovná skupina 
náročnú úlohu, keďže žiadostí bude určite mnoho a bude sa potrebné v rámci celého procesu vysporiadať 
s rôznymi vecami (napr. konflikt záujmov). Ku problematike konfliktu záujmov sa vyjadril aj predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan a aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb. 
 
Slovo si vzal opäť podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a krátko uviedol, že vo vzťahu k SOŠV si potrebujú 
jednotlivé návrhy potvrdiť a podľa neho prvé rozhodnutia budú zavádzať dobrú prax. V rámci komunikácie SOŠV 
so zástupcami SZL uviedol, že zástupcovia SZL boli radi, že sa žiadosť postúpila na Fond na podporu športu, a že 
na významné podujatie budú vyčlenené finančné prostriedky. Podľa jeho názoru do konca kalendárneho roka 2023 
by SR FNPŠ mala urobiť objektívne rozhodnutie v tejto veci. Predložený rozpočet SZL už bol prerokovaný 
v rámci MŠVVŠ SR, takže Fond na podporu športu bude čerpať aj z týchto skúseností.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vyjadril súhlas s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim a doplnil, 
že bude potrebné vedieť o podpore aj v iných zložkách, o ktorých sa členovia SR FNPŠ bavili, keďže všetky 
spomínané subjekty zapojené do týchto podujatí (napr. samospráva, žiadateľ a národné športové zväzy) si budú 
schvaľovať rozpočty na budúci rok 2024 až po parlamentných voľbách.  
 
Slovo si vzal opäť raz podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že SOŠV má rozbehnuté projekty 
s verejnoprávnou RTVS, kde v rámci vzájomnej komunikácie riaditeľ športu RTVS navrhol, vytvorenie nejakej 
komisie pri RTVS, keďže aj RTVS si potrebuje plánovať nejaké výdavky, ktoré vedia pokryť v rámci svojho rozpočtu 
na zabezpečenie televízneho prenosu pri rôznych podujatiach. Spomínaná pracovná skupina alebo komisia 
pri RTVS by to nejako zoradila a následne tak potom nebude musieť prebiehať komunikácia s jednotlivými 
subjektami individuálne. Na základe uvedeného teda navrhol zapojiť do pracovnej skupiny Fondu na podporu 
športu napríklad aj zástupcu RTVS a vytvoriť tým komunikačný uzol. S uvedeným návrhom súhlasil aj predseda 
DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že by členom pracovnej skupiny 
mohol byť aj zástupca inštitúcie Slovakia Travel.  
 
Na záver si slovo vzal opäť predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a súhlasil so všetkým, čo bolo povedané. Ďalej 
uviedol, že v rámci stretnutia, ktoré iniciovalo SOŠV, prebehla diskusia k príprave významných podujatí, ktorej sa 
zúčastnili aj zástupcovia Slovakia Travel aj RTVS. Následne vyslovil myšlienku, že do budúcnosti, keď bude 
akákoľvek entita ako je napr. SFZ event, SZLH event a pod., ktorá by mala čerpať finančné prostriedky z Fondu 
na podporu športu na organizáciu významného podujatia, bude presadzovať, aby členom dozornej rady takejto 
obchodnej spoločnosti bol aj zástupca Fondu na podporu športu.  
 
Na záver tohto bodu programu predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík 
ešte krátko informoval členov SR FNPŠ o stave predkladania dokumentácie potrebnej na vyúčtovanie mimoriadnej 
podpory poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne 
športové kluby č. 2021/001.  
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/7/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie list ministra školstva Daniela Bútoru zo dňa 

13.09.2023, doručený Fondu na podporu športu elektronicky e-mailom dňa 18.09.2023 k žiadosti 

Slovenského atletického zväzu o podporu súvisiacu s financovaním Majstrovstiev Európy v atletike 

dorastencov v termíne 18.-21.07.2024 v Banskej Bystrici ako významnej súťaže podľa § 15b zákona o fonde.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie list ministra školstva Daniela Bútoru zo dňa 

13.09.2023, doručený Fondu na podporu športu elektronicky e-mailom dňa 18.09.2023 k žiadosti Zväzu 

slovenského lyžovania o podporu súvisiacu s financovaním Svetového pohára žien v zjazdovom lyžovaní 

v termíne 20.-21.01.2024 v Jasnej ako významnej súťaže podľa § 15b zákona o fonde.  

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje vytvorenie pracovnej skupiny k možnému 

poskytovaniu príspevkov na projekty významných súťaží za účasti zástupcu MINEDU, za jej tajomníčku 

menuje Luciu Antolovú a na najbližšom zasadnutí plánuje menovať jej členov. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu zároveň žiada oboch organizátorov podujatí vrátane SFZ ako 

organizátora MEU21 v roku 2025 o maximálnu súčinnosť pri príprave rozpočtu fondu na roky 2024-2026 

vzhľadom na prípadnú podporu z verejných zdrojov od iných subjektov (MINEDU, RTVS, Slovakia Travel, 

etc.).  

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, ktorý vykonal kontrolu uznesení a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali všetky 
uznesenia prijaté na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ a skonštatoval, že aktívne je stále iba uznesenie 
č. 12/4/2023 SR FNPŠ v bode 2, ktorého úloha stále trvá. 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 3/7/2023 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HLASOVANIA „PER ROLLAM“ V ČASE MEDZI RIADNYMI 
ZASADNUTIAMI SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo právnikovi kancelárie 
FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý v krátkosti informoval všetkých prítomných, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami SR FNPŠ sa uskutočnili celkovo dve hlasovania „per rollam“ podľa článku 6 Rokovacieho poriadku 
SR FNPŠ v spojení so smernicou o prijímaní rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním – hlasovanie 
„per rollam“ (ďalej len „smernica“), a to 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 05/2023 (v termíne od 07.09.2023 do 12.09.2023) vo veci 
„Schválenia Zimného štadióna v Piešťanoch za športovú infraštruktúru národného významu“ podľa § 4 
ods. 1 v spojení s § 15a zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov  
a 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 06/2023 (v termíne od 14.09.2023 do 17.09.2023) vo veci 

„Schvaľovanie predĺženia termínu na predkladanie dokumentácie k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory 
v rámci výzvy č. 2021/001“ podľa § 4 ods. 3 písm. h) v spojení s § 20a zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde 
na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

HLASOVANIE „PER ROLLAM“ SR FNPŠ Č. 05/2023 (v termíne od 07.09.2023 do 12.09.2023) 

Podľa článku 3 smernice kancelária FNPŠ na základe poverenia predsedu SR FNPŠ (ďalej len „predkladateľ“) 
zaslala dňa 07.09.2023 všetkým členom SR FNPŠ návrh uznesenia na hlasovanie „per rollam“ spolu s podkladmi, 
ktoré boli členom doručené prostredníctvom zdieľaného dokumentu Microsoft OneDrive - Fond na podporu športu. 

 

NÁVRH UZNESENIA: 

„1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje Zimný štadión v Piešťanoch, ktorý bol roky celoročným 
tréningovým sídlom reprezentácie SR do 18 rokov a dejiskom MS v ľadovom hokeji IIHF hráčov do 18 rokov v 2022, 
v zmysle § 3, písm. p) zákona o športe za športovú infraštruktúru národného významu a v rámci výzvy č.2022-002 
už podporený projekt mesta Piešťany ako jeho imanentná súčasť bude preto financovaná zo zdrojov uznesenia 
vlády SR č. 625 z 18. decembra 2019 v znení jeho zmien.“ 

 

Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr 
však do 12. septembra 2023 (utorok) do 23:59 hod. formou:  

 

mailto:fabian@fnps.sk


 8 

Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 
uznesenia. 

 

Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu päť (5) dní 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“ č. 05/2023. Dňa 13. septembra 2023 predkladateľ vykonal 
spočítanie výsledkov hlasovania „per rollam“. Hlasovania „per rollam“ sa zúčastnilo 10 z celkového počtu 11 členov 
SR FNPŠ. Hlasovania sa nezúčastnil jeden člen SR FNPŠ (p. Tréger). Podľa článku 5 ods. 1 smernice možno 
konštatovať, že hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 05/2023 bolo platné. 

 
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 rokovacieho poriadku je predkladaný návrh uznesenia 
schválený, ak za jeho schválenie hlasovala bez výhrad a pripomienok nadpolovičná väčšina všetkých členov 
SR FNPŠ pri splnení podmienky uznášaniaschopnosti.  
 
Hlasovania o návrhu uznesenia sa zúčastnilo celkovo 10 z 11 členov SR FNPŠ, pričom členovia SR FNPŠ 
hlasovali nasledovne: ZA: 7, PROTI: 3 (Asványi, Krnáč a Hrbek), ZDRŽAL SA: 0. Hlasovaním „per rollam“ bolo 
navrhované uznesenie prijaté. 
 
 
Vznesené pripomienky v rámci hlasovania „per rollam“:  
 
Odôvodnenie hlasovania „per rollam“ člena SR FNPŠ - p. Hrbek: „Hlasujem proti návrhu uznesenia, nakoľko 
nie je možné na základe rozhodnutia pána predsedu správnej rady FNPŠ svojvoľne bez jasných pravidiel a kritérií 
preklasifikovať už schválené športové projekty zo zoznamu všeobecnej infraštruktúry do zoznamu infraštruktúry 
národného významu. V prípade takýchto projektov ide o iný režim, proces, zazmluvnenie, zdroj financovania a 
ďalšie súvisiace právne skutočnosti.  
 
To všetko zakladá významné riziká. Je to netransparentné, právne problematické a zakladá to precedens, ktorý 
nevieme oprieť o žiadne jasné kritéria a pravidlá.  
 
Za ďalšie považujem za nevhodné robiť takéto hlasovania bez predchádzajúcej komunikácie 10 dní 
pred plánovaným zasadnutím Správnej rady FNPŠ. 
 
V záujme dobrej spolupráce v správnej rade FNPŠ, by bolo vhodné, aby predseda SR FNPŠ skôr než začne vyvíjať 
aktivity na preklasifikovanie rôznych projektov na ŠINV, predložil a komunikoval takýto plán správnej rade FNPŠ a 
správna rada FNPŠ k nemu zaujala stanovisko. Najlepšie v písomnej podobe s relevantnými podkladmi, napr. 
právnou analýzou o možnostiach a rizikách rôznych postupov. Ťažko k čomukoľvek tak komplexnému zaujať postoj 
bez riadnych podkladov.  
Ak teda máme aj na najbližšej správnej rade FNPŠ o niečom v tomto smere rokovať, prosíme o prípravu riadneho 
materiálu, čo a ako plánujeme robiť, vrátane všetkých potrebných informácií, prípadne uistení - ako čo a kedy 
budeme môcť správne a riadne vyúčtovať ministerstvu, aké právne kroky bude treba podniknúť a aké tieto kroky 
prinášajú riziká a benefity.  
 
Už skôr sme sa tiež na úrovni správnej rady FNPŠ dohodli, že nebudeme zásadné veci odsúhlasovať spôsobom 
per rollam. Podpora projektu ŠINV je nepochybne zásadná vec.   
  
Taktiež nebol predložený kompletný návrh projektov, ktoré by mohli byť preklasifikované zo všeobecnej športovej 
infraštruktúry na ŠINV. Navrhujem preto túto záležitosť prerokovať na riadnom zasadnutí správnej rady FNPŠ 
budúci týždeň.  
 
Momentálne sa tiež čaká na výsledok rokovania vlády SR, ktorá ma odsúhlasiť preklasifikovanie prostriedkov ŠINV 
na všeobecnú športovú infraštruktúru.   
  
Na záver uvádzam, že som samozrejme za podporu tohto projektu (poznám ho, sám som ho aj navštívil), čo som 
už potvrdil aj hlasovaním, v rámci ktorého sme tento projekt schválili ako úspešný projekt vo všeobecnej výzve. 
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Je zrejmé, že ja i ďalší kolegovia podporujeme všetky rozumné a pripravené športové projekty, ale nie za každú 
cenu a bez jasných pravidiel a kritérií.“ 
 
Odôvodnenie hlasovania „per rollam“ podpredsedu SR FNPŠ - p. Asványi: „Vo všeobecnosti SOŠV nesúhlasí 
s tým, aby sa status úspešných projektov v ukončených výzvach menil zo športovej infraštruktúry na ŠINV. 
Podľa SOŠV by sa aktuálna situácia okolo čerpania finančných prostriedkov pre ŠINV mala riešiť rozhodnutím 
vlády Slovenskej republiky, ktoré by zmenilo účel využitia finančných prostriedkov určených pre ŠINV na športovú 
infraštruktúru, a to v optimálnom pomere, aby nebolo potrebné projektom športovej infraštruktúry, ktoré uspeli 
vo výzvach, dodatočne prideľovať status ŠINV. Iný prístup totiž môže vytvárať prostredie nesystémovej podpory 
pre ŠINV. Uvedomujem si, že ide o komplexnú problematiku, ktorá si podľa môjho názoru vyžaduje dôkladnejšiu 
koordináciu pred tým, ako sa pristúpi k samotnému hlasovaniu o konkrétnom projekte.“ 
 
 
HLASOVANIE „PER ROLLAM“ SR FNPŠ Č. 06/2023 (v termíne od 14.09.2023 do 17.09.2023)  

Podľa článku 3 smernice kancelária FNPŠ na základe poverenia predsedu SR FNPŠ (ďalej len „predkladateľ“) 
zaslala dňa 14.09.2023 všetkým členom SR FNPŠ návrh uznesenia na hlasovanie „per rollam“ spolu s podkladmi, 
ktoré boli členom doručené prostredníctvom zdieľaného dokumentu Microsoft OneDrive - Fond na podporu športu. 

 

NÁVRH UZNESENÍ: 

„1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje predĺženie termínu na predkladanie celej dokumentácie 
preukazujúcej skutočnú výšku oprávnených nákladov a výnosov za oprávnené obdobie v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/001 
do 29.09.2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Usmernenia k vyúčtovaniu 
mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2021/001 „Mimoriadna podpora pre profesionálne športové kluby.“ 

 

Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr 
však do 17. septembra 2023 (nedeľa) do 23:59 hod. formou:  

 

Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 
uznesenia. 

 

Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu tri (3) dni 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“ č. 06/2023 a to spolu s upozornením na skrátenú lehotu 
v rámci hlasovania „per rollam“ č. 06/2023. Podľa článku 3 ods. 7 smernice hlasovanie v skrátenej lehote sa 
považuje za prejav súhlasu so skrátením lehoty na hlasovanie.  

 
Dňa 18. septembra 2023 predkladateľ vykonal spočítanie výsledkov hlasovania „per rollam“. Hlasovania „per 
rollam“ sa zúčastnilo 9 z celkového počtu 11 členov SR FNPŠ. Hlasovania sa nezúčastnili dvaja členovia SR FNPŠ, 
pričom jeden člen SR FNPŠ (p. Dráb) nehlasoval a jeden člen SR FNPŠ (p. Tréger) hlasoval po stanovenom 
termíne. Podľa článku 5 ods. 1 smernice možno konštatovať, že hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 06/2023 bolo 
platné. 
 
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 rokovacieho poriadku je predkladaný návrh uznesenia 
schválený, ak za jeho schválenie hlasovala bez výhrad a pripomienok nadpolovičná väčšina všetkých členov 
SR FNPŠ pri splnení podmienky uznášaniaschopnosti. 
 
Hlasovania o návrhu uznesenia sa zúčastnilo celkovo 9 z 11 členov SR FNPŠ, pričom členovia SR FNPŠ 
hlasovali nasledovne: ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0. Hlasovaním „per rollam“ bolo navrhované uznesenie 
prijaté. 
 
 

mailto:fabian@fnps.sk
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Vznesené pripomienky v rámci hlasovania „per rollam“: žiadne 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a položil otázku o platnosti hlasovania „per rollam“ č. 05/2023 
vzhľadom na výsledky hlasovania, keďže z celkového počtu 10 členov SR FNPŠ zúčastnených na hlasovaní „per 
rollam“ hlasovalo formou „Som za návrh uznesenia“ iba 7 členov a na schválenie projektov športovej infraštruktúry 
národného významu (ďalej len „ŠINV“) je potrebných 8 hlasov, pričom sa odvolal na § 15a zákona o fonde. 
Na uvedené odpovedal právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian, ktorý v rámci kancelárie FNPŠ predkladal 
členom SR FNPŠ predmetné hlasovanie „per rollam“ a uviedol, že uvedenou problematikou sa zaoberali na 
právnom oddelení kancelárie FNPŠ, kedy predsedu SR FNPŠ už pri hlasovaní „per rollam“ č. 02/2023 v obdobnom 
prípade, ktoré sa týkalo „Rozhodnutia o zaradení projektov do zoznamu projektov športovej infraštruktúry 
národného významu“ upozornili na nejednotnosť výkladu vo vzťahu k prijímaniu uznesení v zmysle § 15a zákona 
o fonde. Predmetné hlasovanie „per rollam“ však bolo neplatné, a to z dôvodu neúčasti nadpolovičnej väčšiny 
všetkých členov SR FNPŠ. Ďalej uviedol, že ustanovenie § 15a zákona o fonde upravuje spôsob schvaľovania 
projektov ŠINV, kde vyžaduje na prijatie uznesenia o poskytnutí príspevku na projekt ŠINV v súhlas 8 členov SR 
FNPŠ. Pri vypracovaní výsledkov z hlasovania „per rollam“ č. 05/2023 kancelária FNPŠ pracovala aj s názorom, 
že pri akomkoľvek hlasovaní o projektoch ŠINV je potrebný spomínaný počet hlasov členov SR FNPŠ. Na túto 
problematiku ohľadom výkladu tohto ustanovenia sa právne oddelenie kancelárie FNPŠ snažilo poukázať už pri 
spomínanom hlasovaní „per rollam“ č. 02/2023, že zákon o fonde alebo iný vnútorný predpis Fondu na podporu 
športu neupravuje situáciu, že na prípady aj zaradenia projektu medzi projekty ŠINV je potrebný súhlas 8 hlasov 
všetkých členov SR FNPŠ, pričom viedol, že rozumie polemike ohľadom procesu zaradenia športovej infraštruktúry 
medzi projekty ŠINV a o ich podpore a poukázal na fakt, že aktuálne nemáme tieto prípady jasne zadefinované 
v rámci štatútu Fondu na podporu športu alebo iných vnútorných predpisov Fondu na podporu športu. Do budúcna 
odporučil členom SR FNPŠ, aby sa aj táto problematika vyriešila úpravou v príslušnom internom predpise Fondu 
na podporu športu. Aktuálne však má právne oddelenie kancelárie FNPŠ za to, že na zaradenie projektu medzi 
ŠINV sa nepostupuje podľa § 15a zákona o fonde, ale podľa § 7 ods. 2 zákona o fonde. V prípade hlasovania „per 
rollam“ sa však postupuje podľa článku 5 ods. 2 Smernice o prijímaní rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním 
– hlasovanie „per rollam“, v zmysle ktorej sa na schválenie uznesenia nadpolovičná väčšina všetkých členov 
orgánu FNPŠ pri splnení podmienky uznášaniaschopnosti.  
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ Radoslav Jenčuš a opýtal sa na dôsledky tohto, 
či bude následne potrebné o tomto projekte hlasovať ako o projekte ŠINV. Na uvedené odpovedal krátko právnik 
kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian s tým, že v danom prípade však ide o podporený projekt v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002“), ktorý už SR 
FNPŠ schvaľovala, preto by bolo na mieste zodpovedať si aj tieto otázky vo vzťahu k projektom ŠINV podporených 
v rámci uznesenia vlády SR.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol, že sa to celé komplikuje v tom, že predmetnú skutočnosť 
explicitne zákon o fonde neupravuje a následne je tu pohľad právneho oddelenia kancelárie FNPŠ, čo akceptuje. 
Podľa jeho názoru, ak Fond na podporu športu nemá špecifické usmernenie alebo úpravu, ktoré si členovia SR 
FNPŠ generálne odsúhlasili k tomuto prípadu, tak si myslí, že by si to mala odsúhlasiť SR FNPŠ, ak aktuálne 
neexistuje štatút alebo interná smernica k tejto veci ako postupovať. Myslí si, že by to malo prejsť na kompetenciu 
SR FNPŠ, ktorá odsúhlasí, či je za to, aby tento prípad sa rozhodoval nadpolovičnou väčšinou hlasov alebo 8 
hlasmi všetkých členov.  
 
Slovo si vzal tiež predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, čo bolo motiváciou pre spustenie dotknutého 
hlasovania „per rollam“ č. 05/2023 a ako to vníma zo svojho pohľadu. Žiadateľ mesto Piešťany sa prihlásil 
o podporu projektu „Rekonštrukcia technológie chladenia ľadovej plochy na Zimnom štadióne v Piešťanoch“ 
v rámci výzvy č. 2022/002 (tzv. „Infra 3“). SR FNPŠ nevie nijako zabrániť tomu, aby sa akákoľvek ŠINV prihlásila 
do „infra“ výzvy a bola v nej úspešná. Tento projekt bol úspešný v rámci výzvy č. 2022/002 a bol prijatý jednohlasne 
členmi SR FNPŠ v požadovanej výške príspevku na projekt. V rámci predloženej žiadosti prišlo zo strany žiadateľa, 
že ide o ŠINV, čo Fond na podporu športu nerozporoval. Vecne ide o zimný štadión, ktorý slúžil 3-4 roky ako 
domovské sídlo druhej najdôležitejšej reprezentácie mužov, ktorí tam denne trénovali a hrali najvyššiu súťaž. 
Minulý rok tam bol organizovaný druhý najvýznamnejší turnaj, ktorý je možné organizovať na Slovensku, a to sú 
Majstrovstvá sveta do 18 rokov. V zmysle zákona nie je tu sporu medzi členmi SR FNPŠ, či zimný štadión 
v Piešťanoch na základe uvedeného je alebo nie je ŠINV. Na uvedené krátko podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
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Asványi iba doplnil, či podľa zákona môže byť považovaný za ŠINV. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan pokračoval, že aplikuje to, čo je v zákone uvedené a asi sa zhodnú všetci a uviedol, že nie je šťastne 
naformulovaný, resp. definícia ŠINV je formulovaná veľmi široko. Zároveň sa na to aplikuje stav, aké podujatia sa 
tam uskutočnili a na základe tohto možno dospieť k záveru, že v danom prípade sa jedná o ŠINV. Jediným 
dôvodom predloženia návrhu uznesenia v rámci dotknutého hlasovania „per rollam“ bolo, že niekedy okolo 
12.07.2023 mal byť na vláde SR predložený materiál, ktorým by sa rozšíril resp. posunul termín a nakoniec sa 
rozšírili účel použitia finančných prostriedkov. Zmysel a účel predloženého uznesenia malo byť to, že keď Fond na 
podporu športu uzatvorí zmluvu o príspevku s prijímateľom má stanovenú lehotu dokedy má Fond na podporu 
športu poskytnúť prijímateľovi finančné prostriedky. Ak sa raz finančné prostriedky poskytnú bude následne 
potrebné uviesť, či ide o bežné alebo kapitálové výdavky. Kolegovia v kancelárii FNPŠ sa snažia dodržiavať lehoty, 
a keďže v tomto prípade lehota už uplynula, je potrebné poslať finančné prostriedky. Účinnosť zmluvy o príspevku 
je viazaná na odovzdanie staveniska, aby bol čím skôr zimný štadión zrekonštruovaný. Z uvedeného dôvodu 
po komunikácii s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim, že plánuje takéto uznesenie predložiť 
na hlasovanie „per rollam“, keďže ide o nespornú vec, to urobil. Uvedené odrokoval aj s prezidentom Slovenského 
zväzu ľadového hokeja p. Miroslavom Šatanom a generálnym sekretárom Slovenského zväzu ľadového hokeja 
a členom SR FNPŠ p. Miroslavom Lažom ešte pred jeho samotným spustením, voči čomu nemali výhrady. Doplnil, 
že nejde o navýšenie finančných prostriedkov, ale o použitie kapitálových finančných prostriedkov. Nie je 
prekážkou na jeho strane, že sa to 2,5 mesiaca posúva od júla 2023. Fond na podporu športu má povinnosť 
rozhodovať a posúvať finančné prostriedky. Ak vláda SR schváli, že to je bezpredmetné alebo sa to rozširuje, tak 
v tom momente nemusí SR FNPŠ hľadať „potenciálne“ prípady ŠINV, ktoré sú v tzv. „Infra 3“, aby Fond na podporu 
športu nestratil finančné prostriedky. V rámci tzv. „Infra 3“ je Žilinská univerzita v Žiline, ktorá má v rámci športového 
areálu vonkajšie multifunkčné ihriská. Vec ohľadom zaradenia zimného štadióna v Piešťanoch do ŠINV nebola 
sporná ani po komunikácii s predsedom DR FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrom 
Dedíkom. Mal pochybnosť iba v prípade Žilinskej univerzity a projektu vonkajších ihrísk, na čo reagoval rovnako aj 
on, že nie je z toho nadšený, keďže ide o obdobný prípad ako v prípade X-Bionic v Šamoríne. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan nechcel týmto hlasovaním „per rollam“ nikoho obchádzať, nakoľko všetko odkomunikoval vopred, 
že toto hlasovanie „per rollam“ v tejto veci zamýšľa iniciovať, a z uvedeného dôvodu aj zástupcovia národného 
športového zväzu v SR FNPŠ hlasovali za. Na záver však uviedol, že rozumie tomu, čo sa snažia v tejto veci 
povedať a pochopiť postoj traja členovia SR FNPŠ, ktorí hlasovali proti predloženému návrhu uznesenia v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 05/2023.  
 
Slovo si opäť vzal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že aj pri minulých neúspešných 
hlasovaniach „per rollam“ hovoril, že pokiaľ si to situácia vyžaduje alebo je priorita problému nižšia, tak takýto 
spôsob hlasovania vníma ako vhodný. V prípade ak je predmetom hlasovania „per rollam“ niečo, čo sa týka ŠINV 
tak ideálne je, aby sa to prerokovalo priamo na zasadnutí SR FNPŠ. Keďže postoj, ktorý pred chvíľou v tejto veci 
predseda SR FNPŠ uviedol, sa dá uviesť aj na zasadnutí SR FNPŠ prípadne predmetná problematika figuruje 
v podkladoch dopredu a bude to možné prípadne prerokovať aj po neoficiálnej ceste a prispeje to tak k hladšiemu 
odsúhlaseniu. Do budúcna je lepšie, ak to situácia dovoľuje, aby sa vždy prerokovali takéto veci na riadnom 
zasadnutí, čo vnímal ako najlepšie riešenie. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a súhlasil 
s ním, pričom doplnil, že naposledy mali členovia SR FNPŠ deň pred zasadnutím spoločné neformálne sedenie, 
kde sa veľa vecí odkomunikovalo a dohodlo. Ďalej uviedol, že z titulu predsedu SR FNPŠ ako štatutárneho 
zástupcu Fondu na podporu športu pre vonkajšie vzťahy by sa predmetné hlasovanie „per rollam“ neuskutočnilo 
bez predchádzajúcej komunikácie s primátorom mesta Piešťany, ktorý je zodpovedný za zimný štadión a v tomto 
prípade aj prijímateľ príspevku na projekt. Pokúsi sa do budúcna a rozumel, že zástupcovia SOŠV v SR FNPŠ 
a ďalší členovia SR FNPŠ potrebujú odkomunikovať všetky skutočnosti Fondu na podporu športu v rámci 
príslušného národného športového zväzu a výkonného výboru, resp. iných najvyšších orgánov. Toto nebol dôvod 
toho, že by niekto niekoho obchádzal, keďže sa o tom s podpredsedom SR FNPŠ rozprávali, ale pokúsi sa lepšie 
všetky veci do budúcna odkomunikovať.  
 
Slovo si vzal opäť podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a vrátil sa späť k podstate celej veci. V danom prípade 
nešlo o športovú infraštruktúru, pretože prijímateľ mal garantované finančné prostriedky. Celá záležitosť sa dotýka 
ŠINV a vyúčtovania finančných prostriedkov účelovo určených na tieto projekty. Toto je princíp, ktorý zástupcovia 
SOŠV momentálne napádajú. Nevedia presný zoznam projektov, nevedia to odkomunikovať, keďže dnes sú to 
Piešťany, predtým to bola plaváreň v Lučenci, potom Žilina a aké budú ďalšie projekty. V rámci výkonného výboru 
SOŠV otvorili tému ŠINV a ťažko sa to komunikovalo, ak to nie je pripravené dopredu a ide sa ad hoc. Uviedol, že 
videl ako na tom predseda SR FNPŠ pracuje, aby sa kapitálové finančné prostriedky na ŠINV do konca roka 2023 
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použili, ale vznikajú tam rôzne problémy a je to iba riešenie ad hoc. Zástupcovia SOŠV napadajú samotný procesný 
postup vysporiadania s touto témou. Vo vzťahu k materiálu na vládu SR to bolo odkomunikované, ale nepochopil 
postoj generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, prečo boli finančné prostriedky rozdelené 
na 15 mil. EUR určené na ŠINV a 10 mil. EUR na všeobecnú športovú infraštruktúru, resp. prečo neboli všetky 
finančné prostriedky použité iba na všeobecnú športovú infraštruktúru, z ktorých by bolo možné podporiť aj ŠINV. 
V danom prípade by tento filozofický problém nenastal, či zástupcovia SOŠV pokladajú projekt zimného štadióna 
v Piešťanoch za projekt ŠINV alebo nie, a tak by to vedeli uskutočniť a problém by podľa jeho slov nevznikol. 
Na záver podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol, že by bol nerád, ak by sa z toho spravil teraz 
precedens. Toto bude potrebné dopredu vyrokovať na SR FNPŠ, či na zaradenie do zásobníka projektov ŠINV, 
s ktorými sa následne úzko spolupracuje, je potrebné koľko hlasov na schválenie. Bude potrebné zodpovedať si 
túto otázku, pretože ak to teraz takto nechajú vytvorí sa precedens do budúcna a oni v tom jasno nemajú. Proces 
bude potrebné štandardizovať.  
 
Slovo si vzal člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a doplnil podpredsedu SR FNPŠ, že absentuje nejaký plán, resp. ďalšie 
kroky.  
 
Slovo si vzal opäť predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, pričom opätovne pripomenul a skonštatoval nespornosť 
faktu, že SR FNPŠ ako najvyšší orgán rozhoduje formou uznesenia. V zákone o fonde je upravený spôsob prijatia 
uznesenia, aký je potrebný počet prítomných členov SR FNPŠ na platnosť hlasovania a aký počet je potrebný 
na prijatie uznesenia. Zároveň však v niektorých prípadoch sa pri hlasovaní vyžaduje väčší počet hlasov členov 
SR FNPŠ na prijatie konkrétneho uznesenia, ale o zaradení medzi ŠINV zákon o fonde nehovorí. Dotknuté 
uznesenie predložené na hlasovanie „per rollam“ č. 05/2023 nehovorilo o pridelení príspevku na projekt ŠINV, 
a teda na zaradenie projektu do ŠINV postačuje nadpolovičná väčšina všetkých hlasov členov SR FNPŠ, a teda 
6/11 hlasov. Vzhľadom na uvedené poukázal aj na skutočnosť, že v rámci predmetného uznesenia v znení 
za bodkočiarkou je uvedené, že zaradenie neznamená žiadny právny nárok na poskytnutie príspevku. Na uvedené 
krátko reagoval člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a uviedol, že to nevníma ako správny postup hlasovať za zaradenie 
projektu do ŠINV a následne neposkytnúť príspevok. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pokračoval a uviedol, 
že dôvod je prozaický. V návrhu zákona o fonde nikde ani v zákone samotnom, či dôvodovej správe k zákonu 
absentuje pojem športová infraštruktúra. Druhá vec je, že príspevok na projekt má byť bežný výdavok/bežný 
transfer v zmysle zákona o fonde, čo dnes na Ministerstve financií Slovenskej republiky sa chytajú za hlavu ako to 
je možné. Uznesenie vlády SR, ktorým vláda SR poskytla finančné prostriedky na ŠINV predstavujú však kapitálové 
transfery. Fond na podporu športu nie je predkladateľom materiálu na vládu SR a ani nebol na rokovanie vlády SR 
k tomuto bodu prizvaný. Navrhované uznesenie na vládu SR bolo komunikované a poďakoval všetkým kolegom 
z kancelárie FNPŠ vrátane projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, že dnes je 
platná a účinná zmluva o príspevku na projekt ŠINV s mestom Prešov na poskytnutie príspevku vo výške 4,8 mil. 
EUR. Stavebné práce sa začali a beží to. K dnešnému dňu bola uzatvorená zmluva o príspevku na projekt ŠINV 
s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu (ďalej len „SZB“) na projekt rekonštrukcie Národného biatlonového centra 
v Osrblí, kde prebehli 3 zo 4 verejných obstarávaní. Rovnako tak je uzatvorená zmluva o príspevku na projekt ŠINV 
so Žilinskou univerzitou v Žiline na poskytnutie príspevku vo výške 4,9 mil. EUR, a tiež je uzatvorená zmluva 
o príspevku na projekt ŠINV s Ekonomickou univerzitou v Bratislave, kde Fond na podporu športu poskytne 
príspevok na projekt ŠINV vo výške 800-tisíc EUR a doplnil, že Fond na podporu športu zachraňuje problémy, ktoré 
nespôsobil. Ďalej uviedol, že sú rozpracované projekty ŠINV, ktoré musia byť posudzované z hľadiska splnenia 
pravidiel štátnej pomoci a predložené na Protimonopolný úrad Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ SR“), ako 
koordinátora pomoci. S PMÚ SR majú naplánované pracovné stretnutie k tejto veci na budúci týždeň. Stanoviská 
k Národnému tenisovému centru v Bratislave a ďalšie by mali byť predložené na konzultáciu. Projekt výstavby 
multifunkčnej športovej haly v Dunajskej Strede a Steel arény v Košiciach boli predložené na Ministerstvo financií 
Slovenskej republiky – Útvaru hodnoty za peniaze (ďalej len „ÚHP“) na vypracovanie štúdie uskutočniteľnosti. 
Na uvedené opäť krátko reagoval člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a vyjadril sa k vyberaniu subjektov a ich zaradeniu 
medzi ŠINV. Na uvedené reagoval aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že nespochybňuje to, že 
subjekt má nárok na príspevok na projekt, avšak spochybňuje to, že má byť financovaný z kapitálových transferov, 
pričom chápe, že je táto vec na Fonde na podporu športu ako horúci zemiak. Uviedol, že prezident SOŠV p. Anton 
Siekel na rokovaniach s MŠVVŠ SR navrhoval, aby sa finančné prostriedky, ktoré má dnes prerokovať vláda SR, 
nastavili tak, aby sa mohli podporiť všetky projekty Fondu na podporu športu v rámci dlhodobého plánovania, aby 
sa dostatočná suma pretransformovala z účelu podpory výlučne ŠINV na všeobecnú športovú infraštruktúru. 
Následne nebudú pochybnosti o tom, že sa ide podporiť z týchto finančných prostriedkov dotknutý projekt zimného 
štadióna v Piešťanoch. Z nejakých dôvodov aj MŠVVŠ SR trvalo na tom, že to má byť iba 10 mil. EUR z celej sumy 
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25,7 mil. EUR a nie vyššie suma. V rámci SOŠV to celé naráža na to, že vyťahovanie niektorých projektov 
zo všeobecnej infraštruktúrnej výzvy, ktoré už historicky odsúhlasila SR FNPŠ a ich presun medzi ŠINV alebo jej 
financovanie vníma problematicky. Ďalej uviedol, že predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan už predostrel nejaký 
plán, ale nikde nie je napísané koľko ešte takýchto projektov bude, či to končí projektom v Žiline. V danom prípade 
to vytvára situáciu, kde aj zástupcovia SOŠV v SR FNPŠ to ťažko komunikujú v rámci SOŠV. Na uvedené 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zareagoval a poznamenal, že majú zhodu a prial by si, aby to bolo 
jednoduchšie. Následne členom SR FNPŠ zrekapituloval jednotlivé projekty ŠINV. Podpredseda SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi ho doplnil, že v rámci uznesenia vlády SR a jeho zmeny nie je problém podporiť projekt zimného 
štadióna v Piešťanoch z časti určenej na všeobecnú športovú infraštruktúru v prípade schválenia zmeny účelu 
vládou SR. Následne nebude potrebné diskutovať, či zimný štadión v Piešťanoch je alebo nie je ŠINV. Podľa jeho 
názoru nie je problém v tom, či sa použijú kapitálové alebo bežné transfery.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že chcel túto tému uzavrieť s tým, že rozumel a doplnil, že dnes je 
20.09.2023 a materiál na zmenu uznesenia vlády SR bol predložený ešte dňa 26.07.2023, avšak v tomto bode bolo 
rokovanie vlády SR prerušené. Bavili sa o tom, ktoré finančné prostriedky sa použijú a dúfal, že po dnešnom 
zasadnutí vlády SR bude táto vec bezpredmetná. Ďalej uviedol, že rozumel prednesenej výhrade zo strany 
zástupcov SOŠV a pevne dúfa, že po dnešnom rokovaní vlády SR padne verdikt vlády SR prípadne aj negatívny, 
keďže sa to môže stať. Rešpektuje celú vec a do budúcna urobí všetko preto, aby neinicioval schvaľovanie 
žiadneho návrhu uznesenia k ŠINV prostredníctvom hlasovania „per rollam“, a aby si to spoločne vopred 
odkomunikovali.  
 
V tomto bode o slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a vyjadril sa 
v rámci kancelárie FNPŠ. Uviedol, že sa hovorí, aby sme sa v tom správali konzervatívne a všetky veci boli 
v poriadku. V danom prípade má dojem, že sa kombinuje výzva na všeobecnú športovú infraštruktúru s projektami 
ŠINV. Myslí si, že by Fond na podporu športu mal v tomto postupovať konzervatívnejšie, keď si na tomto dáva 
záležať. Následne uviedol, že ak je akýkoľvek rešpekt k odbornosti kancelárie FNPŠ, tak by pri hlasovaní o takýchto 
dôležitých veciach by mali mať členovia SR FNPŠ k dispozícii podklady s nejakými analýzami prípadne dopadmi. 
Pri tomto aktuálne SR FNPŠ nemala nič a rozhoduje bez podkladov. Bol názoru, aby sa materiály na dôležité 
rozhodnutia pripravovali komplexne a ako príklad uviedol, že v prípade, ak by bol zmenený účel použitia finančných 
prostriedkov účelovo určených a poskytnutých v zmysle uznesenia vlády SR a rozdelený na ŠINV a všeobecnú 
športovú infraštruktúru, tak aktuálne nikto nespočítal dôsledky koľko sa z nich bude čerpať, keďže projekt musí mať 
vlastnosť, že ešte mu neboli poskytnuté finančné prostriedky a bude schopný vyúčtovať poskytnuté finančné 
prostriedky do konca roka 2023. Podľa jeho názoru takýchto projektov pravdepodobne nebude veľa, keďže bude 
veľmi úzky časový priestor na splnenie podmienok, ak sa nemýli. Pri tom mu absentuje profesionalita, že sa 
nepripravili materiály, nespočítali si to a nevie sa o čom sa tu momentálne rokuje a hlasuje. Ak by tu bol priestor 
kancelária FNPŠ by pripravila podľa zadania, čo najviac materiálov a podkladov.  
 
Na záver tohto bodu predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zrekapituloval stav prijatého uznesenia v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 05/2023 a uviedol, že rozumie argumentom, ktoré odzneli a vyzval všetkých členov SR 
FNPŠ, či na základe tohto niekto spochybňuje platnosť prijatého uznesenia pre účely zápisu, aby sa posunuli vpred. 
Nakoľko sa nevyjadril žiadny člen SR FNPŠ, pokračoval a uviedol, že ak sa zmena uznesenia vlády SR schváli, 
tak v danom prípade Fond na podporu športu nezamýšľa poskytovať ďalšie finančné prostriedky, ale posúvajú veci 
vpred. 
 
V rámci tohto bodu prišiel do rokovacej miestnosti člen SR FNPŠ p. Michal Varmus a odpojil sa člen SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek z dôvodu technických problémov, čím však nedošlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ 
prítomných na zasadnutí. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/7/2023 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania 
„per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
5. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 24.08.2023. Na úvod začal s témou 
projektov ŠINV. Na minulom zasadnutí SR FNPŠ schválila projekty ŠINV z výzvy č. 2020/001, a to projekty X-
Bionic Sphere a mesta Lučenec, kde v týchto prípadoch aktuálne nebola doručená ešte žiadna dokumentácia 
na vyúčtovanie použitia príspevku na projekt. V rámci výzvy č. 2021/004 figurujú ako ŠINV dva projekty. Následne 
požiadal projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša o poskytnutie informácie 
o stave vyúčtovania projektu multifunkčnej športovej haly v Košiciach. Na uvedené projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš odpovedal, že už potrebnú dokumentáciu doručili a predbežne vyzerá, že je 
všetko v poriadku. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pokračoval a uviedol, že najdôležitejšia vec 
pre neho je aktuálne program ŠINV bez výzvy, kde opäť zrekapituloval stav jednotlivých projektov, pričom 
spomenul projekt „Výstavby futbalového štadióna Futbal Tatran aréna“ v Prešove, ktorý navštívil minulý týždeň, 
kde mal možnosť komunikovať aj so zástupcami mesta Prešov. Zo strany Fondu na podporu športu sú finančné 
prostriedky poskytnuté a projekt beží. Medializované problémy ohľadom stavby, kde už teraz je preinvestovaných 
1,5 mil. EUR, sa nakoniec týkajú dodávateľa. Veľmi sa teší z projektu Osrblie, kde aktuálne 3 zo 4 verejných 
obstarávaní je ukončených a finančné prostriedky boli poskytnuté. Zvyšná časť schváleného príspevku na projekt 
bude poskytnutá až po predložení dokumentácie o ukončení posledného verejného obstarávania. Ďalej pokračoval 
o projekte ŠINV v meste Žilina, v rámci ktorého poďakoval členovi SR FNPŠ p. Michalovi Varmusovi, s ktorým boli 
spoločne na slávnostnom otvorení v Žiline. Zmluva o príspevku na projekt so Žilinskou univerzitou v Žiline bola 
uzatvorená a finančné prostriedky poskytnuté. Aktuálnu informáciu k tomuto projektu doplnil aj projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, že očakávajú zmenu rozpočtu z dôvodu neočakávaných vecí, 
na ktoré narazil prijímateľ pri začatí stavebných prác a bude pravdepodobne žiadať o dodatok k zmluve a zmenu 
rozpočtu. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pokračoval a opäť vyzdvihol prácu člena SR FNPŠ p. 
Michala Varmusa, s ktorým absolvoval pracovné stretnutia so zástupcami Žilinskej univerzity v Žiline, kde si 
spoločne vysvetlili všetky veci a zoznámili sa aj s dodávateľom stavebných prác. Rektor Žilinskej univerzity v Žiline 
p. Ján Čelko ako profesor v oblasti stavebníctva ocenil myšlienku, ktorú otvorili už v Košiciach v súvislosti 
s nákupom stavebného materiálu do zásoby, aby sa proces stavby nezdržoval. Člen SR FNPŠ p. Michal Varmus 
doplnil predsedu SR FNPŠ a informoval prítomných členov SR FNPŠ o detailoch zmien avizovaných zo strany 
prijímateľa. Uviedol, že všetci na univerzite sa tešia z tohto projektu a veria, že do konca kalendárneho roka by 
mala byť celá multifunkčná športová hala pod strechou. K uvedenému sa krátko vyjadril aj člen SR FNPŠ 
p. Miroslav Dráb, že v minulosti ako člen správnej rady Žilinskej univerzity v Žiline bol dobre informovaný o stave 
projektu a mesto Žilina dlho čakalo na zrealizovanie tohto projektu. Veľmi sa z toho všetci tešia, pretože mesto 
takúto športovú halu veľmi potrebovalo. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte odovzdal pozdrav 
od primátora mesta Žilina a uviedol, že primátor spolu s rektorom univerzity si veľmi vážia promptné rokovania 
a rozhodnutie SR FNPŠ, keď vyčlenili na tento projekt finančné projekty vo výške 1,5 mil. EUR. Ďalej uviedol, že 
pri atletickej dráhe v areáli Žilinskej univerzity v Žiline nemajú zázemie, iba unimobunky, kde sa atléti prezliekajú, 
čiže projekt multifunkčnej športovej haly by mal vytvoriť aj zázemie pre športovcov a študentov v rámci univerzity 
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a samotného mesta. Rovnako informoval o projekte výstavby multifunkčnej športovej haly Ekonomickej univerzity 
v Bratislave a jeho stave. V rámci rýchlej rekapitulácie uviedol, že Fond na podporu športu poskytol na projekty 
ŠINV v zmysle uznesenia vlády SR aktuálne približne 12 mil. EUR s termínom ukončenia realizácie prác do konca 
roka 2023. Informoval aj o aktuálnom stave projektov ŠINV ako Národného olympijského centra plaveckých športov 
v Košiciach a Národného tenisového centra v Bratislave. Pevne verí, že v priebehu tohto týždňa sa posunú ďalšie 
4 veci vpred, aby ich Fond na podporu športu mohol predložiť na posúdenie splnenia pravidiel štátnej pomoci ad 
hoc na PMÚ SR. V tejto oblasti sa už urobilo penzum práce a poďakoval tak všetkým, ktorí na tomto pracovali. 
Podľa jeho názoru Fond na podporu športu nie je ten, čo by veci zdržoval. Ďalej informoval členov SR FNPŠ, že 
absolvoval výjazdové rokovania a otvárania podporenej športovej infraštruktúry v rámci výziev na podporu 
športovej infraštruktúry vyhlásených Fondom na podporu športu, a to napr. v Starej Ľubovni. Následne odovzdal 
slovo členovi SR FNPŠ p. Miroslavovi Drábovi, ktorý rovnako absolvoval viacero takýchto otváracích udalostí.  
 
V rámci tohto bodu prišiel do rokovacej miestnosti člen SR FNPŠ p. Miroslav Lažo a opätovne sa online 
pripojil člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb sa ujal slova a informoval prítomných o zisteniach, ktoré má z účasti na otváracích 
akciách jednotlivých športovísk, ktoré Fond na podporu športu podporil. Za úlohu si stanovil skontrolovať najmä 
výstavbu telocviční a športových hál, z ktorých bol nemilo prekvapený. Niektoré telocvične nezodpovedajú tomu, 
čo by mal podľa jeho názoru Fond na podporu športu podporovať. Neboli tak projektovo zdatne vypracované, a to 
nehovoril len o bezbariérovosti. Konkrétne sa napríklad dotkol telocvične pri základnej škole, ktorá bola novo-
vybudovaná s dvomi šatňami, z ktorých jedna pre ženy bola na prízemí a druhá na poschodí pre žiakov, 
avšak toalety boli len v šatni a nikde inde ani medzi šatňami a ani tie neboli bezbariérové. Ďalej uviedol, že niektoré 
telocvične boli dispozične zle vyriešené. Krátko sa pristavil aj pri projekte výstavby telocvične v obci Habovka 
a stručne informoval o tamojších zisteniach a postrehoch. Z dôvodu, že na miestach hovorí veci tak, ako sú, sa 
podľa jeho vyjadrenia neteší veľkej popularite na týchto akciách. Odporučil, aby si Fond na podporu športu 
do budúcna povedal, aby sa týmto problémom predchádzalo. Podľa jeho názoru by celá výstavba mala byť dobrá 
aj vo výsledku. Fond na podporu športu poskytuje finančné prostriedky nielen, aby sa uskutočnila samotná 
výstavba, ale aj, aby sa poriadne projekt zrealizoval, a aby bola športová infraštruktúra do budúcna hlavne dobre 
využívaná. Na základe tohto by si mali členovia SR FNPŠ povedať, akým spôsobom tomu predchádzať, ako 
predmetné výzvy nastavovať a podobne. Záverom tejto informácie zhodnotil, že v praxi sa neuplatňovala avizovaná 
bezbariérovosť, resp. sa obchádzala, avšak nejednalo sa o všetky prípady. Z jeho odhadov to mohlo byť približne 
50 % z celkového počtu podporených projektov. Zároveň však doplnil, že všetci naprieč Slovenskom chválili 
kanceláriu FNPŠ, že Fond na podporu športu je najschopnejší zo všetkých fondov, aj transparentný atď.  
Následne sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opäť ujal slova, poďakoval za uvedené a sám mal za to, že 
v takýchto prípadoch nestačí prísť už len na slávnostné otvorenie, ale aby sa ešte niečo mohlo zmeniť, je dôležité 
to zachytiť ešte v čase realizácie, ideálne na začiatku samotnej výstavby. V zmysle uvedeného navrhol uzatvoriť 
memorandum so Slovenským paralympijským výborom, aby v čase, keď sa to ešte dá upraviť, boli nápomocní, 
pretože nie vždy je to otázka finančných prostriedkov. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa do toho zapojil 
s tým, že sa touto problematikou už viackrát zaoberali a má to podľa neho riešenia, a to napríklad rozdeliť výzvu 
na podporu ŠINV a všeobecnej športovej infraštruktúry. Dôvodom je, že ak máme dopytovo orientovanú výzvu 
a prídu hotové projekty, tam už nie je priestor, aby sa so subjektom komunikovalo v tomto smere. Ak by si Fond 
na podporu športu postupne vypracovával usmernenia, mal ich na stránke, následne by sa podmienky výzvy 
odvolávali na tieto usmernenia, a to napr. pokiaľ staviate telocvičňu, musí tam byť určený počet šatní, také a takéto 
zariadenia z pohľadu telesne znevýhodnených športovcov a iné. Aktuálne komunikácia so žiadateľmi väčšinou 
prebieha ad hoc a rôzne volajú žiadatelia aj jemu a nie je to procesne dobre nastavené. Ďalej zhodnotil, keby to 
bolo sprecizované, na webovej stránke Fondu na podporu športu by boli uvedené parametre, tak sa dá v rámci 
všeobecnej výzvy na podporu športovej infraštruktúry takto postupovať. V prípade ŠINV, nevie aký bude budúci 
trend podpory v tejto oblasti. Možno by bolo dobré sa zamerať na kvalitu a byť aktívnejší v čase, kedy sa projekt 
pripravuje a realizuje viac v samotnom procese, aby mohli členovia SR FNPŠ návrhy na prípadné úpravy 
komunikovať. Uvedomuje si však fakt, že to nie je štandardizované, ale ako príklad uviedol projekt ŠINV v Žiline, 
kedy členovia SR FNPŠ na začiatku avizovali, že nepodporia takto pripravený projekt, avšak navrhli a odporučili 
úpravy projektu, čo žiadateľ nakoniec uskutočnil a dnes je uzatvorená zmluva o príspevku a začalo s výstavbou 
haly, ktorá bude spĺňať potrebné medzinárodné parametre na požadované športy.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan si opäť vzal slovo s tým, že súhlasil a doplnil, že len doposiaľ to boli projekty 
ŠINV z minulosti a tam ten priestor na úpravy nebol. V prípade projektu ŠINV v Dunajskej Stredy sa so žiadateľom 
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dohodli, že keď príde odpoveď z ÚHP, dostanú spätnú väzbu, pretože ten proces má byť taký, aby Fond na podporu 
športu predložil návrhy na prípadné zmeny a úpravy skôr ako príde k procesu verejného obstarávania, aby naše 
pripomienky mohli byť do projektu zapracované a nie prísť až s hotovou vecou. Projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš navrhol, že aj v procese hodnotenia infraštruktúrnych výziev sa javí, že bude 
potrebné doplniť odborný medzistupeň z odborníkov, ktorí vedia čítať projektové dokumentácie a výkresy, ešte 
predtým, ako hodnotitelia budú prideľovať body, aby 2 – 3 architekti prešli každý projekt a vypísali, či predložený 
projekt spĺňa a nespĺňa potrebné parametre, a keď to prípadne akceptujú a upravia, je až následná možnosť ich 
podporiť. K tomu prebehla krátka diskusia a podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi zdôraznil, že by bolo dobré, 
keby to bolo predvídateľné. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil s tým, čo bolo povedané, aj on sa nad 
týmto zamýšľal a za neho, čo funguje v rámci mesta Bratislava je Metropolitný inštitút mesta Bratislava, ktorý má 
princípy a štandardy napr. mestských zastávok, asfaltovania a pod., a teda manuály, ktoré hovoria o tom, čo každá 
zastávka má spĺňať a následne sa to v zmysle pokynov uskutoční. O tejto problematike sa rozprával 
so zodpovednými osobami tohto inštitútu, že aj v spolupráci so športovými zväzmi, by mohli byť vytvorené princípy 
a štandardy športovej infraštruktúry, a teda napr. na vybudovanie hokejovej haly by boli určené minimálne 
štandardy. Išlo by o vec, ktorá vie pomôcť a samotný prijímateľ bude vedieť, keď im Fond na podporu športu určí 
„nóty“ a vie tam zapracovať aj iné oblasti ako podmienky pre zdravotne znevýhodnených. Na uvedené reagoval 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a podotkol, že toto sú veci, ktoré si hovorili už dlho, ale mali by v tejto 
súvislosti nastať aj rozhodnutia smerom k organizácii práce v rámci kancelárie FNPŠ alebo nejakých pridružených 
odborných komisií. Na túto prácu musí mať niekto kľud, musí to vedieť robiť, spracovať a hlavne začať sa tomu 
venovať a vypracovať nejaký strategický dokument, ktorý bude definovať strategickú činnosť Fondu na podporu 
športu v oblasti športovej infraštruktúry, aby sa potom pripravili spomenuté usmernenia. Uvedené nemôže aktuálne 
robiť odborná komisia „Športová infraštruktúra“ alebo tak ako je nastavená organizácia práce kancelárie FNPŠ. 
Na to nie je priestor, aby to robili, a teda buď by sa mali prijať externí zamestnanci alebo doplniť interný tím 
kancelárie FNPŠ, alebo aby na tom robila nejaká pracovná skupina, ktorá to pripraví a postupne to bude dorábať. 
Na to je potrebné urobiť strategické rozhodnutie, alokovať nejaké finančné prostriedky, ktoré nejdú priamo 
do športovej infraštruktúry. Myslí si, že v horizonte niekoľkých rokov sa to Fondu na podporu športu vráti iným 
spôsobom, bude mať väčšiu kvalitu ako kvantitu, pretože zatiaľ ideme na tú kvantitu rýchlo, aby sme infraštruktúrny 
dlh zmazali, čo je síce v poriadku, že to funguje a slúži to na tú činnosť, ale mohlo by sa to robiť aj lepšie. V tomto 
si môžeme brať aj dobrú prax zo zahraničia, len na to potrebujeme pokoj a potrebujú byť na to určení ľudia. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil a doplnil, že Fond na podporu športu sa stále musí venovať 
tzv. covidovým veciam, ktoré nemal riešiť a rovnako sa venuje projektom ŠINV, pri ktorých neboli od samého 
začiatku. Ďalej stručne spomenul otváracie podujatia podporených projektov v rámci infraštruktúrnych výziev, kde 
bol a referoval o spätných väzbách a pozitívnom vnímaní administrácie poskytovania príspevku na ich podporu, 
plus konštatovanie prijímateľov, že sme predvídateľný fond. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb sa zapojil do diskusie 
a opäť sa vrátil k projektu obce Habovka a naďalej si stojí za tým, že podľa jeho názoru nemali dostať príspevok 
na projekt, pretože sa jedná o malú školu so 100 žiakmi, pričom do 400 metrov je veľká základná škola v Zuberci 
s veľkou telocvičňou a veľkým nevyužitým športovým areálom. Zúčastnil sa jej otvorenia a myslí si, že budú mať 
veľký problém to ufinancovať. Na uvedené predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan reagoval s tým, že prijímateľ vie, 
čo potrebujú a Fond na podporu športu by to mal rešpektovať. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb úplne nesúhlasil a 
konštatuje, že ide o finančné prostriedky štátu a členovia SR FNPŠ by im mali poradiť aj z ekonomického hľadiska. 
Následne sa viedla krátka diskusia medzi členmi SR FNPŠ vrátane hodnotenia toho, že po zmene kritérií 
hodnotenia v rámci výziev na podporu športovej infraštruktúry, ktoré nastali v ďalších výzvach, by už rovnaký 
projekt pravdepodobne neuspel.  
 
Pri téme kritérií sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan nachvíľu ešte pristavil a zhodnotil, že pri tvorbe kritérií 
a výzvy tzv. „Infra 4“  bude priestor opäť inovovať kritériá hodnotenia a vychádzať tak z predchádzajúcich výziev 
a eliminovať situácie, kde nastal a mohol by nastať problém. Tiež konštatoval, že sa ho už potenciálni žiadatelia 
pýtajú, kedy sa vyhlási nová výzva tzv. „Infra 4“. Na uvedené aktuálne odpovedá, že štvrtý štvrťrok a všetkých 
odkazuje na to, že ak sa schváli štátny rozpočet, tak 31.01. aby mali všetko hotové, ideálne aj s ukončeným 
verejným obstarávaním. Na základe tohto vyzval všetkých prítomných, aby sa posúvali aj tieto veci dopredu. Bude 
sa to posúvať asi v čase, ale tak, aby schvaľovanie rozhodnutí o poskytnutí/neposkytnutí príspevku na projekt 
neriešili až 30.06. budúceho roka. Po uvedenom sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan predsa ešte opäť vrátil 
k ukončenému projektu krytej plavárne v Starej Ľubovni, kedy primátor mesta veľmi chválil Fond na podporu športu 
a ľudia sú za projekt veľmi vďační. Stručne informoval aj o projektoch v Prešove, Košiciach a Lučenci. V pondelok 
18.09.2023 bol v Žiline, kde mal dohodnuté pracovné stretnutie aj so zástupcami futbalového klubu MŠK Žilina, 
kde sa rozprávali aj o tom ako sa športový klub pozerá na problematiku výmeny umelej trávy v súvislosti 
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s Majstrovstvami Európy vo futbale mužov do 21 rokov v roku 2025. Zástupcovia MŠK Žilina mu ukázali projekt a 
vysvetlili mu celý návrh a problematiku. Následne zhrnul, že v tomto prípade platí stanovisko SR FNPŠ prijaté 
uznesením na predchádzajúcej SR FNPŠ. V rámci pracovných stretnutí rokoval aj s primátorom mesta Trenčín p. 
Richardom Rybníčkom v meste Trenčín, kde budú otvárať novú hlavnú tribúnu na futbalovom štadióne, ktorú však 
v tomto prípade Fond na podporu športu nefinancuje a rovnako čakajú na „sight visit“ z UEFA na začiatku októbra 
v súvislosti už so spomínanými Majstrovstvami Európy vo futbale mužov do 21 rokov v roku 2025. Záverom tohto 
bodu už len predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhodnotil, že v dňoch 21. až 22. septembra 2023 sa uskutoční 
konferencia „Šport a spoločnosť“, ktorej sa plánujú zúčastniť mnohí z prítomných členov SR FNPŠ a veľmi sa tomu 
teší. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/7/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
6. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry  č. 2020/001 (ďalej len „výzva 
č. 2020/001) ku dňu 13.09.2023 a informácia k jednému z projektov. Aktuálny stav schválených projektov je 
nasledovný: 
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K žiadosti č. 55 – Obec Braväcovo uviedla, že dňa 04.09.2023 obdržala kancelária FNPŠ výpoveď zmluvy 
z dôvodu neschopnosti zrealizovať projekt do termínu 31.12.2023. Jedná sa o projekt „športové ihrisko“ v sume 
poskytnutého príspevku 75 000 EUR. Kancelária FNPŠ na základe výpovede pristúpi ku všetkých procesom 
spojených s výpoveďou. 
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2020/001: 
 
Posledná informácia pre SR FNPŠ: Ku dňu 18.08.2023 bolo celkom vyplatených spolu 15 286 757,80 € pre 81 
prijímateľov, z toho 59 projektov bolo finančne ukončených. 
 
 
Vyúčtovanie tranží medzi 19.08.2023 do 13.09.2023 
 
Prostredníctvom systému fnps.egrant a následne poštou boli doručené ďalšie priebežné a konečné vyúčtovania. 
 
Vyplatené tranže 
 
Prvá tranža  - 2 úhrady spolu vo výške 47 786,40 €, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Obec Iža 15 596,40 € 

Občianske združenie ŠK Odema 32 190,00 € 

CELKOM 47 786,40 € 

 
Druhá tranža  - 2 úhrady spolu vo výške 66 913,39 €, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Obec Oravská Polhora 38 754,36 € 

Obec Klátova Nová Ves 28 159,03 € 

CELKOM 66 913,39 € 

 
Tretia tranža – 1 úhrada spolu vo výške 95 131,52 € , z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Obec Terňa  95 131,52 € 

CELKOM 95 131,52 € 

 
Štvrtá tranža – 1 úhrada  spolu vo výške 29 759,94 €, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Telovýchovná jednota AC Nitra  29 759,94 € 

CELKOM 29 759,94 € 

Schválené 104 24 113 849,58 € 

Zrušené projekty 10 2 500 480,73 € 

Znížený príspevok 36 1 008 856,39 € 

Aktívne 41 11 816 613,08 € 

Ukončené 53 8 787 899,38 € 

Ušetrené prostriedky 46 3 509 337,12 € 
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Od 19.08.2023 do 13.09.2023 bolo vyplatených spolu  239 591,25 € na všetky tranže. 
 
Ku dňu 13.09.2023 bolo celkom vyplatených spolu 15 526 349,05 € pre 83 prijímateľov, z toho 60 projektov 
bolo finančne ukončených. Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže 
u ďalších prijímateľov. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za prednesený sumár a prítomných členov SR FNPŠ informoval, 
že v rámci porady predsedu sa v kancelárii SR FNPŠ snažia všetkých prijímateľov, ktorí vedia, že už nezrealizujú 
projekt do konca roka v zmysle výzvy č. 2020/001, aby to ideálne do konca septembra ukončili aj formálne, aby 
Fond na podporu športu vedel, či s týmito finančnými prostriedkami môže rátať do ďalšej takejto výzvy a len stručne 
zhrnul pre nových členov SR FNPŠ, že sa ukázalo ako správne riešenie navýšenie alokácie rozhodnutím SR FNPŠ 
v rámci tejto výzvy. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/7/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú výpoveď Zmluvy o príspevku 
na projekt podpory športu č. Z-2020/001-55 prijímateľa obec Braväcovo (žiadosť č. 55) v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 

 
7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej. Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov podporených 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva č. 2021/004“) 
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ku dňu 13.09.2023 a zároveň uviedla, že v rámci výzvy č. 2021/004 nebola doručená žiadna žiadosť o zmenové 
konanie. Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov je nasledovný:  
 

 
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková ďalej informovala 
prítomných členov SR FNPŠ o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu 
č. 2021/004. V termíne od 19.08.2023 do 13.09.2023 nebola na 1. platbu – 80 % vyplatená žiadna, na 2. platbu - 
zvyšnú časť z príspevku bola pre 2 prijímateľov vyplatená suma vo výške 34 172,60 Eur: 
 

Prijímateľ Suma 

Súkromná stredná športová škola ELBA, 
Smetanova 2, Prešov  – 2.platba 

19 529,60€ 

"Nadácia deti, kone a golf" – 2.platba 14 643,00 € 

CELKOM 34 172,60 € 

 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 13.09.2023 na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
17 526 773,55 € pre 78 prijímateľov (už nepočítame s vrátenými finančnými prostriedkami od CZT 
Ružomberok s.r.o.),  na 2.platbu - zvyšná časť príspevku bola celkom uhradená suma vo výške 1 048 841,95 
Eur.) 
 
Spolu bolo 20 projektov finančne ukončených (MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, 
s.r.o., Mestská časť Bratislava – Karlova Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava – Petržalka,  
Mesto Martin, Obec Dolná Súča, Mesto Malacky, MŠK Žilina, a.s., Partizán Bardejov BŠK a.s., Obec Valaliky, 
FC TATRAN Prešov, a.s., Mesto Banská Bystrica, Mesto Piešťany, Mesto Sereď, Trnavský samosprávny 
kraj, Mesto Topoľčany, Mesto Stupava, Mesto Stropkov, Súkromná stredná športová škola ELBA, 
Smetanova 2, Prešov a  "Nadácia deti, kone a golf".)  
 
Pre športovú infraštruktúru národného významu (ŠINV) bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma 
vo výške 1 911 029,44 Eur pre prijímateľov:  
 

- Mesto Trenčín - 80% z príspevku - 911 029,44 Eur 
- Mesto Košice - 80% z príspevku - 1 000 000,00 Eur 

 
a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100% z príspevku vo výške 99 
135,67 Eur dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2 010 165,11 Eur. Mestu Trenčín bola 
poskytnutá aj zvyšná časť príspevku - 2. platba vo výške 227 757,36 Eur, a teda spolu na ŠINV bola 
poskytnutá suma vo výške 2 237 922,47 Eur ( od poslednej informácie stav nezmenený).  
  
Celkovo bola v termíne ku dňu 13.09.2023 pre 78 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 18 575 615,50 Eur.    

 

Spolu 78 prijímateľov 
Celkom poskytnuté ku 
dňu 13.09.2023 18 575 615,50 Eur 

Schválené 90 31 758 689,54 € 

ŠINV 2 2 388 786,80 € 

Zrušené projekty 6 2 440 170,00 € 

Znížený príspevok 35 1 711 182,83 € 

Aktívne 84 27 607 336,71 € 

Ušetrené prostriedky 8 6 540 139,63 € 
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3 prijímatelia ( ŠINV) 

Celkom poskytnuté ku 
dňu 13.09.2023 ( stav 
nezmenený ) 
 2 237 922,47 Eur 

 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za poskytnuté informácie a zhodnotil, že zmena oproti 
prechádzajúcej výzve č. 2020/001 bola v kritériách hodnotenia, ale aj v poskytovaní príspevku na projekt a súčasný 
spôsob poskytovania 80 % a 20 % je veľmi pozitívne vnímaný u prijímateľov oproti eurofondom, keď prijímatelia 
zo samospráv nemajú peniaze, tak je to komplikované. V rámci tohto ďalej spomenul, že je ešte potrebné sa 
venovať projektu prijímateľa AQUAPARK Poprad, s.r.o., nakoľko nemá žiadnu spätnú väzbu už dlhšiu dobu a blíži 
sa koniec obdobia na realizácia projektov v rámci výzvy č. 2020/001.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa zapojil a mal za to, že sa prijímateľ ani hlásiť nebude, o čom sa 
následne viedla krátka diskusia o riešení, výzvach a jednotlivých následkoch. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan v rámci diskusie len doplnil, že konateľ obchodnej spoločnosti AQUAPARK Poprad, s.r.o. na oficiálnom 
stretnutí v sídle Fondu na podporu športu uviedol, že pre nich ide o reputačnú vec a nevidí problém, aby uzatvorili 
dodatok k zmluve o príspevku na projekt na nápravu vzniknutého stavu. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
uviedol, že budú na spomínanej konferencii „Šport a spoločnosť“ v Poprade tak skúsia túto záležitosť spoločne 
vyriešiť. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/7/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala prítomných členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania 
jednotlivých projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
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podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 
(ďalej len „výzva č. 2022/002“) ku dňu 18.09.2023: 
 

- 199 podaných žiadostí, 

- 199 žiadostí formálne ukončených,  

- 170 žiadostí ohodnotených, 

- 85 žiadostí schválených, 

- 85 žiadostí neschválených. 

V zmysle záverov 41. zasadnutia SR FNPŠ a uznesenia č. 8/5/2023 zo dňa 30.06.2023 projektové oddelenie 

v priebehu mesiaca júl a august distribuovalo rozhodnutia o poskytnutí/neposkytnutí príspevku na projekty podpory.  

Dňa 26.07.2023 bol schváleným žiadateľom sprístupnený systém prostredníctvom fnps.egrant.sk, kde žiadatelia 

preukazujú splnenie podmienok pred podpisom zmluvy v zmysle bodu 9.3 výzvy. 

Aktuálny stav zazmluvnenia k 18.09.2023: 

- zaslaný návrh zmluvy na podpis: 22 prijímateľov 

- účinné zmluvy: 50, t. j. za polovicou z celkového počtu 

1. Obec Moravany nad Váhom 

2. Obec Heľpa 

3. Obec Báb 

4. Vitality park s.r.o. 

5. Obec Zuberec 

6. Slovenský kord, 

7. PM PLUS s.r.o. 

8. Mesto Topoľčany 

9. Mestská časť Bratislava - Karlova Ves 

10. Obec Čakajovce 

11. Žilinská univerzita 

12. Patrik s.r.o. 

13. Obec Dubník 

14. Obec Častkovce 

15. TK Petržalka 

16. Obec Horné Srnie 

17. Obec Rovinka 

18. Obec Kapušany 

19. Obec Sekule 

20. Mesto Piešťany 
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21. Obec Veľké Kostoľany 

22. Mesto Šahy 

23. Mesto Prešov 

24. Obec Dolná Súča 

25. Obec Preseľany 

26. Mesto Prievidza 

27. Mesto Tvrdošín 

28 Obec Pusté Čemerné 

29. Mestské športové zariadenia 

30. Obec Skalité 

31. Obec Ľubeľa 

32. Mesto Brezová pod Bradlom 

33. Obec Hankovce 

34. Mesto Holíč 

35. Mesto Revúca 

36. Obec Bojničky 

37. Jazdecký klub Masarykov Dvor 

38. Mesto Kolárovo 

39. Obec Podlužany 

40. Obec Bešeňová 

41. Mestská časť Bratislava - Petržalka 

42. Mesto Krásno nad Kysucou 

43. Obec Vysoká nad Kysucou 

44. MŠK IUVENTA Michalovce o.z. 

45. Mesto Dubnica nad Váhom 

46. Mesto Vrútky 

47. Mesto Hurbanovo 

48. Nitriansky samosprávny kraj 

49. ŠK DUNAJ spol. S.r.o. 

50. Obec Oravská Lesná 
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Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu: 
 
V termíne do 13.09.2023 bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške 3 245 485,58 € spolu 
pre 18 prijímateľov: 
 

Prijímateľ Suma 

Mesto Topoľčany                                                                71 018,40 €  

PM PLUS, s.r.o.                                                                62 428,40 €  

Obec Zuberec       88 128,00 €  

Obec Moravany nad Váhom    118 233,30 €  

Obec Čakajovce    520 248,29 €  

Mestská časť Bratislava - Karlova Ves    394 431,07 €  

"Slovenský kord"    111 746,11 €  

Obec Báb      75 588,68 €  

Obec Heľpa    141 223,44 €  

TK Petržalka      78 292,80 €  

Obec Častkovce    296 080,70 €  

Obec Sekule      93 923,76 €  

Obec Horné Srnie      79 045,60 €  

Obec Dubník    540 613,44 €  

Mesto Šahy      73 320,70 €  

Obec Kapušany      97 213,29 €  

Obec Rovinka    315 186,40 €  

Obec Veľké Kostoľany      88 763,20 € 

  

CELKOM 3 245 485,58 € 

 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za predloženú informáciu a uviedol, že aktuálne kancelária FNPŠ 
čaká s ďalšími platbami pre prijímateľov na už spomínané rozhodnutie vlády SR, z dôvodu schválenia zmeny účelu 
použitia finančných prostriedkov. Pri tejto príležitosti sa opýtal koordinátorky procesov a projektovej manažérky 
kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, či niektorý prijímateľ avizoval neuzatvorenie zmluvy o príspevku na projekt 
podpory športu. Na uvedené koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková odpovedala, že zatiaľ to nikto neavizoval prípadne odstúpenie od zmluvy. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o tejto ďalšej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 8/7/2023 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a vzhľadom na to, že bolo zmenené poradie 
bodov rokovania SR FNPŠ, zopakoval pre člena SR FNPŠ p. Miroslava Laža, ktorý sa pridal neskôr, stručné 
informácie k podpore významných podujatí a zrekapituloval aj informácie, ktoré počas rokovania v rámci rôznych 
bodov odzneli už k téme ŠINV.  
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan spolu s projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslavom Jenčušom prešiel postupne jednotlivé projekty ŠINV v kontexte ich aktuálneho stavu. Predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan ako s prvým začal projektom ŠINV v Osrblí, ktoré má uzatvorenú a účinnú zmluvu 
o príspevku, poskytnutý príspevok na projekt na bankový účet prijímateľa vo výške približne 600-tisíc EUR 
a aktuálne sa čaká na ukončenie ich posledného verejného obstarávania vo výške približne 15-tisíc EUR. Druhým 
v poradí bol projekt ŠINV v Prešove, ktorý má rovnako uzatvorenú a účinnú zmluvu o príspevku na projekt, 
poskytnutý príspevok na účet vo výške približne 4,8 mil. EUR. Pri treťom projekte ŠINV, konkrétne Žilinskej 
univerzite v Žiline opäť poďakoval členovi SR FNPŠ p. Michalovi Varmusovi a dúfa, že bude naďalej dozorovať 
stav tohto projektu, pričom zmluvu príspevku na projekt majú uzatvorenú a účinnú a rovnako tak im bol poskytnutý 
príspevok v schválenej výške 5 mil. EUR. Ďalší projekt ŠINV Ekonomickej univerzity v Bratislave má podpísanú 
a účinnú zmluvu o príspevku, poskytnutý príspevok vo výške približne 600-tisíc EUR. Ďalej je schválený príspevok 
vo výške približne 8 mil. EUR pre rekonštrukciu mestskej krytej plavárne v Košiciach, a to by malo aktuálne 
predložené spolu so žiadosťou o vydanie stanoviska splnenia podmienok štátnej pomoci ad hoc na PMÚ SR. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa následne opýtal člena SR FNPŠ p. Ivana Gregušku na stav verejných 
obchodných súťaží a realizáciu prác na projekte ŠINV – Národného tenisového centra v Bratislave (ďalej len „NTC 
BA“). Člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška uviedol, že podľa informácie, ktorú dostal, sú všetky verejné obchodné 
súťaže ukončené, NTC doručilo do kancelárie FNPŠ podklady pre posúdenie štátnej pomoci, podpísaná je už aj 
časť zmlúv s dodávateľmi a časť prác sa už realizuje. Na záver uviedol, že všetko bude dokončené do konca roka 
2023. V tej súvislosti predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan podotkol, že čo najskôr podpíše žiadosť na PMÚ SR, 
aby to čím skôr mohli posunúť, keďže ide o prioritu. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vyzval 
projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, aby informoval viac o projekte ŠINV 
v Košiciach, a to mestskej krytej plavárni a jej rekonštrukcii na Národné olympijské centrum plaveckých športov 
(ďalej len „NOC“).  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš skonštatoval, že žiadateľ doručil podklady 
na PMÚ SR, kde však našli nejaké formálne nedostatky, avšak verí, že to opravia rýchlo, aby to bolo ideálne ešte 
dnes odoslané na PMÚ SR. Zároveň doplnil, že v tomto roku je predpoklad čerpania príspevku vo výške približne 
4,5 mil. EUR. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhodnotil, že toto je rovnako dôležité, ak nie dôležitejšie ako 
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NTC BA kvôli fakturácii. Následne prešiel k projektom ŠINV situovaným v Bratislave, a to k Plavárni Pasienky 
a Zimnému štadiónu Ondreja Nepelu. Zhodnotil, že rekonštrukčné práce na plavárni bežia, technológia je celá 
vybratá, prebieha verejné obstarávanie, mali by mať víťazného uchádzača, čo sa týka stropov. Vyjadril sa pozitívne 
k tomu, že hlavné mesto Bratislava uvoľnilo peniaze aj na opravu boku samotnej budovy, pretože rokovali 
so zástupcami SOŠV, keďže aktuálne revitalizujú park pred Domom športu, aby to po dokončení vyzeralo zo strany 
plavárne pekne. V prípade Zimného štadióna Ondreja Nepelu uviedol, že ten má už vymenené osvetlenie v hale 
„B“, má pocit, že v hale „A“ sa už tento týždeň bude korčuľovať. Aktuálne sa riešia ďalšie osvetlenia a sú spustené 
ďalšie práce. Aktuálne sa finalizujú podklady na podanie stanoviska na PMÚ SR k posúdeniu ad hoc štátnej 
pomoci. Následne sa opýtal projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša k projektu 
ŠINV situovaného v Dunajskej Strede. Ten uviedol, že podklady boli odoslané na ÚHP a už si vyžiadali na 
stiahnutie aj projektovú dokumentáciu, čiže už sa tomu aktuálne priamo niekto venuje. Zároveň doplnil, že žiadateľ 
vypracoval elaborát, prečo by ich projekt mal byť posudzovaný ako regionálny charakter. Predseda SR FNPŠ p. 
Ladislav Križan podotkol, že tento projekt bude prvý, kde sa pôjde od úplného začiatku vrátane hodnotenia ÚHP 
až po realizáciu. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš ešte doplnil informácie 
k projektu rekonštrukcie Steel arény v Košiciach, kde procesy rovnako bežia. Aktuálne žiadateľ vypĺňa žiadosť 
v rámci elektronického formulára v fnps.egrant.sk, zháňajú potrebné potvrdenia a zo strany Fondu na podporu 
športu bude budúci týždeň formálne vydané rozhodnutie o poskytnutí príspevku. Následne v krátkosti riešili 
vyúčtovanie dotknutého príspevku s ohľadom na predchádzajúce uznesenie SR FNPŠ o jeho poskytnutí z bežných 
výdavkov a nie z kapitálových výdavkov. Zároveň projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš preverí, akú výšku príspevku žiadateľ plánuje a vie reálne čerpať do konca kalendárneho roka, keďže práce 
môžu prebiehať najmä mimo hokejovej sezóny 2023/24.  
 
Záverom ešte predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhrnul, že k projektu ŠINV v Skalici už prebehli nejaké 
diskusie a opäť zopakoval informácie z rokovaní v mestách Žilina a Trenčín, kvôli Majstrovstvám Európy vo futbale 
mužov do 21 rokov v roku 2025. Pri tejto príležitosti člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek potvrdil, že UEFA bude na „sight 
visit“ na Slovensku od budúceho týždňa na 2 týždne a bol by rád, keby do najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ mali 
nejaký aspoň okrajový výstup UEFA k požiadavkám. Ak nie, tak určite na novembrovom zasadnutí SR FNPŠ. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ho v mene všetkých členov SR FNPŠ požiadal pre účely prípravy rozpočtu, 
aby vedeli lokácie, predpokladané nevyhnutné investície a na čo budú potrebné, pretože sa bez toho nevedia ďalej 
posunúť, vrátane spomínaných výmen dvoch umelých trávnikov v Žiline a Trenčíne.  
V rámci tohto bodu sa k slovu prihlásil aj člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč a k hlasovaniam  „per rollam“ uviedol, či by 
bolo možné o spustení hlasovania informovať aj prostredníctvom komunikačnej aplikácie WhatsApp, aby im to 
neušlo. Pri poslednom hlasovaní „per rollam“ bol z pracovných dôvodov mimo e-mailu a keby ho podpredseda SR 
FNPŠ p. Gábor Asványi neinformoval, zmeškal by to. Na uvedené odpovedal právnik kancelárie FNPŠ p. Michal 
Fabian s tým, že súhlasil a konštatoval, že okrem samotného e-mailu bude zasielať aj notifikáciu aj prostredníctvom 
aplikácie WhatsApp. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan dúfa, že keď sa doriešia veci s vyúčtovaniami, nebude 
potrebné sa venovať hlasovaniu „per rollam“ a bude sa dať všetko vydiskutovať priamo na zasadnutí SR FNPŠ. 
V súvislosti s informáciou, ktorá odznela v rámci kancelárie FNPŠ na pravidelnej porade predsedu, sa právnik 
kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian opýtal, čo v prípade projektu multifunkčného športového areálu Žilinskej 
univerzity, a či sa bude podľa pôvodných informácií na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ o jeho schválení ako ŠINV 
hlasovať. Na uvedené predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan odpovedal, že nie a v krátkosti len vysvetlil 
problematiku jedného bankového účtu Žilinskej univerzity s tým, že druhý bankový účet si najskôr musia založiť, 
aby im tam bol poukázaný príspevok z výzvy č. 2022/002. Záverom k tomuto bodu predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan už len uviedol, že sa pokúsia na ďalšie SR FNPŠ prinášať priebeh čerpania vyplatených príspevkov a prác. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/7/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
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Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 

10. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
Na úvod si ponechal slovo a konštatoval, že sa blíži konferencia „Šport a spoločnosť“ a je rád, že väčšina členov 
SR FNPŠ tam bude prítomná. Konferencia bude vysielaná aj online a uviedol, že je to podľa neho výborná platforma 
na širokú diskusiu. Teší sa, že sa tam uvidia a rovnako, že sa jedná už o 11. ročník , ktorý zmenil názov a jej 
spoluorganizátorom je okrem SFZ aj SOŠV. Naplánované sú zaujímavé diskusie a sám bude zvedavý, čo pozvaní 
politici odprezentujú vo vzťahu k podpore športu. Cestou späť z konferencie by chcel absolvovať otváraciu akciu 
podporeného športoviska a pri tej príležitosti poďakoval členovi SR FNPŠ p. Miroslavovi Drábovi, že je v tejto oblasti 
mimoriadne aktívny a pri tejto príležitosti sa ho opýtal na športovisko v Ivanke pri Dunaji. Člen SR FNPŠ p. Miroslav 
Dráb odpovedal, že veľmi dobré, a že to už nie je telocvičňa, ale športová hala. Projekt bol perfektne urobený, 
vynikajúco bolo zorganizované podujatie, telocvičňa je prepojená a majú elektrické koše na diaľkové ovládanie. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil k tomuto projektu informáciu, že sa obci dvakrát zrušilo verejné 
obstarávanie a stavba sa predĺžila len o mesiac, celkové navýšenie ceny bolo do 10 % z celkovej investície. 
Základná škola má približne 1000 žiakov a športovisko bude od rána 7. hodiny do večera 22. hodiny vyťažené a 
navyše parametre vyhovujú najvyšším súťažiam v palubovkových športov. Odporučil všetkým členom SR FNPŠ 
sa ísť tam pozrieť a porozprávať sa so starostom obce aj o ich ďalších plánoch na nadchádzajúcu plánovanú výzvu 
tzv. „Infra 4“. 
 
O slovo v rámci bodu požiadal aj člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a opýtal sa na termín najbližšieho zasadnutie SR 
FNPŠ, či platí schválený termín 12.10.2023. K tomu sa pridal aj ďalší člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a podporil 
ponechanie tohto termínu. Na uvedené predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan konštatoval, že stanovený je 
predmetný termín 12.10.2023, môže sa však niečo vyskytnúť a prípadne ešte upresniť. Zároveň požiadal všetkých 
členov SR FNPŠ, aby informovali vopred, ak sa im niečo vyskytlo v termíne konanaia zasadnutia SR FNPŠ, aby 
boli na zasadnutí SR FNPŠ v kompletnom zložení. Čas začiatku zasadnutia SR FNPŠ sa môže ešte upresniť 
a prispôsobiť okolnostiam. Pri tej príležitosti ešte vyzdvihol ako veľmi pozitívne boli vnímané zasadnutia mimo sídla 
Fondu na podporu športu a uviedol, že by stálo za úvahu zvážiť miesto konania výjazdového zasadnutia v meste 
Partizánske alebo mesto Martin kvôli projektu veľkej plavárne. Členovia SR FNPŠ by mali byť pripravení na to, že 
by sa opäť chodilo na tieto výjazdové zasadnutia SR FNPŠ. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte dodal, že 
sa uvidí, čo bude po parlamentných voľbách, ktoré sa uskutočnia 30.09.2023, aby Fond na podporu športu budúci 
rok tu ešte bol, vzhľadom na rôzne informácie. Záverom ešte doplnil, že predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ 
sekcie športu p. Peter Dedík informoval o doručení návrhu na nového člena SR FNPŠ za Združenie miest a obcí 
Slovenska a na základe uvedeného spolu s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim požiadali o oficiálne 
stretnutie s novým členom SR FNPŠ p. Jozefom Božikom, predsedom Združenia miest a obcí Slovenska. 
 
V priebehu tejto časti bodu programu sa z pracovných dôvodov odpojil člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, čím 
došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí 
 
Ďalším diskutujúcim, ktorý požiadal o slovo v rámci tohto bodu bol člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a dotázal sa, 
či na najbližšie zasadnutie SR FNPŠ sa bude predkladať na schvaľovanie alebo prerokovanie návrh plánovanej 
výzvy „Infra 4“. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a požiadal, aby sa schválil 
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harmonogram a následne kroky smerovali k tomu, aby do konca roka SR FNPŠ výzvu „Infra 4“ vyhlásila. Ideálne 
skôr, ale to bude závisieť aj ako dopadnú parlamentné voľby, a keď nebude schválený štátny rozpočet, nebudú si 
vedieť obce a mestá schváliť svoje financovanie. Následne sa opýtal podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho, 
či vidí reálne, že by SR FNPŠ vypísala výzvu tzv. „Infra 4“ už v novembri 2023 aj s hodnotiacimi kritériami. 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi odpovedal, že podľa neho áno, ale základná otázka bude, akú bude mať 
nová výzva na podporu športovej infraštruktúry alokáciu. V rámci spomínaného konzervatívnejšieho prístupu by 
bolo fajn, aby vedeli ako sa to celé posunie a vedeli ísť s nejakým predpokladom von. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan súhlasil a navrhol dať si cieľ pokúsiť sa na novembrovom zasadnutí SR FNPŠ schváliť výzvu aj 
s alokáciou aj s hodnotiacimi kritériami s tým, že by sa prípadne alokácia navyšovala. Dôvodom je, aby sa vedeli 
pripraviť aj žiadatelia, budeme vedieť, čo vieme minimálne predložiť a následne pripadne sa alokácia navýši. To 
by sa malo stihnúť v novembri, lebo si nemyslí, že sa bude v pravidlách a znení výzvy robiť nejaká revolúcia. 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol, že ak sa nezhodnú na tom, aby sa celý proces prekopal, tak 
Fond na podporu športu vie vypísať výzvu v uvedenom termíne, ale určite by bolo dobré si párkrát sadnúť 
ku kritériám hodnotenia a prerokovať to na ďalšom zasadnutí SR FNPŠ, či má mať infraštruktúrna výzva nejaké 
zameranie ako výzva č. 2022/002 na energetickú hospodárnosť alebo sa vrátiť všeobecnej podpore ako v rámci 
výzvy č. 2021/004. Následne to bude SR FNPŠ vedieť rýchlo vyhlásiť. Koordinátorka procesov a projektová 
manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková pri tej príležitosti doplnila, že majú v rámci projektového 
oddelenia kancelárie FNPŠ vypracovaný pracovný zošit, kde si odchytávali nejaké podnety v rámci výzvy 
č. 2022/002, ale podstatu bude podľa nej tvoriť príprava hodnotiacich kritérií, a to môže byť kameň úrazu, s ktorým 
sa bude najviac pracovať. 
 
Medzičasom projektový manažér pre ŠINV kancelárie SR FNPŠ p. Radoslav Jenčuš krátko informoval všetkých 
prítomných, že spomínané uznesenie vlády SR bolo schválené s pripomienkou, o čom následne prítomní viedli 
krátku diskusiu. 
  
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol, aby sa aj navonok vyslal signál smerom k príprave výzvy 
„Infra 4“, lebo sa všetci dopytujú na termín jej vyhlásenia, aby vedeli aj na samosprávach, že majú na projektoch 
pracovať a operatívne prípadne posúvať procesy. Spoločne sa členovia SR FNPŠ zhodli, že v návrhu uznesenia 
k tomuto bodu zasadnutia bude spomenutý signál sformulovaný. Prebehla ešte krátka diskusia k téme ako súvisí 
schválenie štátneho rozpočtu s dátumom vyhlásenia výzvy na podporu športovej infraštruktúry a aký by mohol mať 
dopad na celý proces.  
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/7/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zámer na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ prerokovať 

tézy novej infraštruktúrnej výzvy č. 4 tak, aby bolo možné následne na novembrovom zasadnutí SR FNPŠ 

schváliť jej finálne znenie.  

 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok dňa.  

 

 

 

Ladislav Križan      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ koordinátorka procesov a projektová manažérka 

kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 20. septembra 2023:  

 

Uznesenie č. 1/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie list ministra školstva Daniela Bútoru 

zo dňa 13.09.2023, doručený Fondu na podporu športu elektronicky e-mailom dňa 18.09.2023 k žiadosti 

Slovenského atletického zväzu o podporu súvisiacu s financovaním Majstrovstiev Európy v atletike dorastencov 

v termíne 18.-21.07.2024 v Banskej Bystrici ako významnej súťaže podľa § 15b zákona o fonde.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie list ministra školstva Daniela Bútoru 

zo dňa 13.09.2023, doručený Fondu na podporu športu elektronicky e-mailom dňa 18.09.2023 k žiadosti Zväzu 

slovenského lyžovania o podporu súvisiacu s financovaním Svetového pohára žien v zjazdovom lyžovaní v termíne 

20.-21.01.2024 v Jasnej ako významnej súťaže podľa § 15b zákona o fonde.  

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje vytvorenie pracovnej skupiny k možnému poskytovaniu 

príspevkov na projekty významných súťaží za účasti zástupcu MINEDU, za jej tajomníčku menuje Luciu Antolovú 

a na najbližšom zasadnutí plánuje menovať jej členov. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu zároveň žiada oboch organizátorov podujatí vrátane SFZ ako 

organizátora MEU21 v roku 2025 o maximálnu súčinnosť pri príprave rozpočtu fondu na roky 2024-2026 vzhľadom 

na prípadnú podporu z verejných zdrojov od iných subjektov (MINEDU, RTVS, Slovakia Travel, etc.) 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 3/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 4/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase 

medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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Uznesenie č. 5/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 6/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú výpoveď Zmluvy o príspevku na projekt 

podpory športu č. Z-2020/001-55 prijímateľa obec Braväcovo (žiadosť č. 55) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 

2020/001.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 7/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2022/002.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 9/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 

infraštruktúry národného významu na rok 2023. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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Uznesenie č. 10/7/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zámer na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ prerokovať tézy 

novej infraštruktúrnej výzvy č. 4 tak, aby bolo možné následne na novembrovom zasadnutí SR FNPŠ schváliť jej 

finálne znenie.   

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:    20. septembra 2023 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  
(sála č. 1) 

Priezvisko a meno             Podpis 

Križan Ladislav  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Pitek Lukáš online 

Dráb Miroslav  

Šaradín Dušan  

Greguška Ivan  

Tréger Branislav ospravedlnený 

Varmus Michal  

Hrbek Patrik  

Lažo Miroslav  

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 20.09.2023 v sídle Fondu na podporu 

športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 

(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Ondrejčáková Silvia  

6.   

7.   

8.   


